

ATTENTION! THE WARRANTY CARD MUST BE FILLED OUT COMPLETELY BY THE SELLER

AR انتباه! يجب ملء بطاقة الضمان من قبل البائع بالكامل

DEVICE MODEL:	<input type="text"/>	DATE OF PURCHASE:	<input type="text"/>
		AR موديل الجهاز	AR تاريخ الشراء

SERIAL NUMBER:	<input type="text"/>
AR الرقم التسلسلي	

SELLER SIGNATURE AND STAMP:	<p>AR تبلغ فترة الضمان للبلدان غير الأعضاء في الاتحاد الأوروبي لفئات المنتجات "لوحة تفاعلية" و"كمبيوتر مصغر" (الموديلات PSMPC100_8256W وPSMPC103 وPSMPC105) 3 (ثلاث) سنوات؛ أما بالنسبة لفئات المنتجات "كمبيوتر مصغر" (الموديلان PSMB528K001 وPSMB528K002) و"مستشعر" و"كمبيوتر لوحبي" وشاشة عرض رقمية (توتيم) و"جدار فيديو" فتبلغ 2 سنة (ستة). يساوي العمر التشغيلي فترة الضمان. تبلغ فترة الضمان لفئة المنتجات "كمبيوتر مصغر" (الموديل PSMPC100_8256L) 1 سنة (سنة واحدة). يبلغ العمر التشغيلي 2 سنة (ستة). تبدأ فترة الضمان من تاريخ بيع الجهاز في شبكة البيع بالتجزئة إلى المشتري النهائي، ما لم ينص القانون المحلي على خلاف ذلك. للحصول على معلومات مفصلة حول شروط وخدمة الضمان راجع دليل التثبيت والتشغيل الكامل المتوفر على صفحة الويب prestigio-solutions.com. بخصوص الأسئلة المتعلقة بخدمة الضمان للجهاز الذي تم شراؤه، يُرجى الاتصال بمركز الخدمة المحلي المعتمد أو زيارة صفحة الويب prestigio-solutions.com/warranty.</p>
------------------------------------	---

EN The warranty period for countries that are not part of the EU for the product categories "Digital Interactive Whiteboard" ("Interactive Panel"), "Mini Computer" (models PSMPC100_8256W, PSMPC103, PSMPC105) is 3 (three) years; for the product categories "Mini Computer" (models PSMB528K001, PSMB528K002), "Sensor", "Tablet", "Digital Signage Totem", "Video Wall" is 2 (two) years. The service life is equal to the warranty period. The warranty period for the product category "Mini Computer" (model PSMPC100_8256L) is 1 (one) year. The service life is 2 (two) years. The warranty period is calculated from the date of sale of the device in the retail network to the end customer, unless otherwise required by local law. For detailed information on warranty terms and service, see the full Installation and Operation User Manual available on the prestigio-solutions.com website. For questions about warranty service for the purchased device, contact your local authorized service center or visit the website prestigio-solutions.com/warranty.